

ПУБЛИКАЦИИ НА СЛУЖИТЕЛИТЕ В АРХИВА

БАЛДЖИЕВ, ИВАН

Конвенция за доброволно изселване ... или ограбване. в. "Пиринско дело", бр. 108, 6-7 юни 1992 г.

Имотното състояние на бежанците, заселени в селата Дамяница, Джигурово, Склаве и Мусомища. в. "Пиринско дело", бр. 113, 13-14 юни 1992 г.

"Мъртви души" в Неврокопски вариант. в. "Пиринско дело", бр. 132, 9 юли 1993 г.

БАЛДЖИЕВА, СИЙКА

Извор на чист патриотизъм (Ценни спомени на редица участници в Балканската война, съхранявани в Дирекция ДА - Благоевград). в. "Пиринско дело", бр. 22, 2 февр. 1988 г.

Общо занаятчийско сдружение - Неврокоп. сп. "Архивен преглед", 1991 г., кн. 2, с. 68-69

Инж. Никола Димков (1859-1937 г.). сп. "Архивен преглед", 1991 г., кн. 2, с. 69-70

Отчуждаване на имоти - болка за хората. в. "Пиринско дело", бр. 156, 13 авг. 1992 г.

Архивните документи ще ползват не само нас. в. "Пиринско дело", бр. 55, 23 март 1993 г.

90 г. от Илинденско-Преображенското въстание. Смилевският конгрес в спомените на Петър Ацев. в. "Пиринско дело", бр. 73, 16 апр. 1993 г.

Архивни понятия, които улесняват работата ни с документи. в. "Пиринско дело", бр. 169, 31 авг. 1993 г.

Огледало на една голгота. в. "Пиринско дело", бр. 178, 16 септ. 1993 г.

БЕНГЮЗОВА, ЛАЛКА

Решение: подкуп (за подкупите, давани от българите на турски чиновници през турското робство за успешното постигане на народоползни цели). Приложение "Младост" на в. "Пиринско дело", бр. 6, 11 юли 1989 г.

Пример за потомците (интервю с д-р Иван Попов, внук на инж. Никола Димков). в. "Пиринско дело" бр. 42, 24 окт. 1989 г.

Чия е идеята за мирен свят (очерков материал за инж. Никола Димков по случай 130-годишнината от рождението му). в. "Пиринско дело", бр. 42, 24 окт. 1989 г.

Звезда на съгласието (материал за брошурата проектоустав на инж. Никола Димков "Звезда на съгласието"). в. "Пиринско дело", бр. 42, 24 окт. 1989 г.

ВЪЛЧЕВА (ДОНИНА), ЕКАТЕРИНА

"Аз ако умра, текъо, зад мене има други". в. "Пиринско дело", бр. 134, 9 юни 1977 г.

Безсмъртният подвиг на пламенен воин (100 г. от героичната смърт на подполковник Павел Петрович Калитин). в. "Пиринско дело", бр. 179, 31 юли 1977 г.

Новото се ражда в борбата. в. "Неврокопска трибуна" - гр. Гоце Делчев, бр. 15, 17 авг. 1977 г.

Новоприети архивни фондове и документи. сп. "Известия на държавните архиви", 1978 г., бр. 35, с. 277-278; 1980 г., бр. 40, с. 204

Традиция и време. в. "Пиринско дело", бр. 206, 18 окт. 1980 г.

Да остане завинаги българското име. в. "Пиринско дело", бр. 31, 13 февр. 1981 г.

Във вярна служба на родната земя. в. "Пиринско дело", бр. 53, 17 март 1981 г.

Урок по родолюбие. в. "Пиринско дело", бр. 126, 25 юни 1981 г.

Неговото перо не засъхва никога. в. "Пиринско дело", бр. 44, 4 март 1982 г.

С чистата мисия на възродители (за читалището в Горна Джумая (Благоевград) и традициите му). в. "Пиринско дело", бр. 3, 5 ян. 1983 г.

Неизвестни факти за един поборник. в. "Пиринско дело", бр. 31, 6 февр. 1983 г.

Илинденското въстание в спомените на един участник. в. "Пиринско дело", бр. 117, 19 май 1983 г.

Паметни дни (35 г. от смъртта на Георги Димитров). в. "Гоцеделчевска трибуна", бр. 12, 5 юли 1984 г.

Бюст на великия вожд. в. "Пиринско дело", бр. 232, 29 септ. 1984 г. (приложение за литература, изкуство, публицистика "Вяра")

Рецензия за: Социалистическото преустройство на селското стопанство в Сливенски окръг (1945 - 1970). Каталог, Сливен, 1978 г., 69 с. сп. "Архивен преглед", 1984 г., кн. 3, с. 80 - 82

ДАШЕВА, КУНКА

Из нашия фотоархив (публикувано факсимиле на доклад на полицейския управител в гр. Г. Джумая за партизанското движение в Разложко. 1 февр. 1944 г.) в. "Пиринско дело", бр. 118, 14 окт. 1971 г.

Редове от заповед 717. Публикация на документи. в. "Пиринско дело", бр. 56, 8 март 1973 г.

Присъдите на Гроздан Николов, Станке Лисичков и Владо Чимев. Публикация на документи. в. "Пиринско дело", бр. 85, 11 апр. 1973 г.

Екзекуцията. Публикация на документ. в. "Пиринско дело", бр. 85, 11 апр. 1973 г.

Героична страница от нашата история. в. "Пиринско дело", бр. 142, 20 юни 1973 г.

В Окръжния държавен архив се открива бюро за информация. в. "Пиринско дело", бр. 165, 17 юли 1973 г.

Смъртната присъда на Антон Попов. в. "Пиринско дело", бр. 170, 22 юли 1973 г.

Жените на Банско и Разлог помагали в най-трудните моменти (из спомените на Лазар Томов). в. "Пиринско дело", бр. 179, 2 авг. 1973 г.

Рамо до рамо под знамето на борбата. в. "Пиринско дело", бр. 202, 22 авг. 1973 г.

Безсилието на властта в дните преди победата. в. "Пиринско дело", бр. 210, 7 септ. 1973 г.

Из една от присъдите на Владимир Поптомов. в. "Пиринско дело", бр. 221, 21 септ. 1973 г.

Богата и разнообразна дейност. в. "Пиринско дело", бр. 235, 7 окт. 1973 г.

Възпитаващата сила на съветското кино. в. "Пиринско дело", бр. 271, 20 ноем. 1973 г.

Присъдата. Публикация на документ. в. "Пиринско дело", бр. 287, 9 дек. 1973 г.

За какво разказват три полицейски документа. Публикация на документи. в. "Пиринско дело", бр. 298, 22 дек. 1973 г.

Новоприети архивни фондове и документи. сп. "Известия на държавните архиви", 1973 г., бр. 26, с. 280-281; 1974 г., бр. 27, с. 271 - 273; 1975 г., бр. 29, с. 329-332; 1976 г., кн. 30, с. 207-208; 1977 г., кн. 34, с. 333-336

Как са правени избори преди петдесет години. Публикация на документи. в. "Пиринско дело", бр. 10, 13 ян. 1974 г.

Присъда N 396. Публикация на документ. в. "Пиринско дело", бр. 69, 31 март 1974 г.

Заповядваме Ви, господин кмете. Публикация на документ. в. "Пиринско дело", бр. 69, 31 март 1974 г.

Позив на разложките партизани. Публикация на документ. в. "Пиринско дело", бр. 112, 29 май 1974 г.

Борбата продължи до победния ѝ край (По следите на няколко полицейски документа за преследването на трънските партизани). в. "Пиринско дело", бр. 123, 13 юни 1974 г.

И отдадох живота си до крайната победа (32 години от обесването на Гроздан Николов, Станке Лисичков и Владо Чимев). в. "Пиринско дело", бр. 173, 22 авг. 1974 г.

Колективът изпълнява своите задачи. в. "Пиринско дело", бр. 206, 10 окт. 1974 г.

Редове из едно полицейско дознание. Публикация на документ. в. "Пиринско дело", бр. 247, 7 дек. 1974 г.

В борбата по пътя към безсмъртието (60 години от рождението на Станой Иванов Крекмански). в. "Пиринско дело", бр. 65, 4 апр. 1975 г.

Първомайски акции в окръга за фронта. в. "Пиринско дело", бр. 84, 1 май 1975 г.

Увеличава се документалното богатство на ОДА. в. "Пиринско дело", бр. 132, 11 юли 1975 г.

Отворено писмо на Рило-Пиринския отряд. в. "Пиринско дело", бр. 172, 5 септ. 1975 г.

В победните дни на септември 1944 г. в. "Пирински строител", бр. 9, 7 септ. 1975 г.

Червеният адвокат в Горна Джумая (90 г. от рождението на Никола Лисичев). в. "Пиринско дело", бр. 26, 1 февр. 1976 г.

Пълни с обич към изкуството сърца (Самодейците, неуморни радатели за родолюбие). в. "Пиринско дело", бр. 52, 3 март 1976 г.

Архивни документи (100 г. от Априлската епопея). в. "Пиринско дело", бр. 118, 19 май 1976 г.

Победи мъжеството и постоянството (40 г. от стачката на тютюневите работници от кооперация "Македонски тютюни" в гр. Гоце Делчев). в. "Пиринско дело", бр. 124, 27 май 1976 г.

Народът вярваше в своята победа (По следите на изборните борби на партията в окръга). в. "Пиринско дело", бр. 127, 30 май 1976 г.

Първият (По случай 35 години от първия изстрел срещу фашизма в България и на Балканите). в. "Пиринско дело", бр. 152, 29 юни 1976 г.

Един от авангарда на революцията (80 г. от рождението на Костадин Катранджиев). в. "Пиринско дело", бр. 157, 4 юли 1976 г.

Дните на победния щурм срещу властта (Писмо до началника на гарнизона в гр. Разлог). в. "Пиринско дело", бр. 212, 7 септ. 1976 г.

И вековната мечта стана реалност. в. "Пиринско дело", бр. 217, 15 септ. 1976 г.

Архивна хроника. в. "Пиринско дело", бр. 248, 21 окт. 1976 г.

И загинаха когато борбата започваше (35 години от смъртта на героите-парашутисти Йордан Кискинов и Христо Касканджиев). в. "Пиринско дело", бр. 269, 14 ноем. 1976 г.

Нашият опит по съставяне на каталози. сп. "Архивен преглед", 1976 г., кн. 2, с. 41-45

С истинска обич и възрожденски плам (Първите стъпки на художествената самодейност в окръга). в. "Пиринско дело", бр. 65, 18 март 1977 г.

С преклонение към тяхното велико дело (Ден всенароден, светъл, най-български). в. "Пиринско дело", бр. 121, 24 май 1977 г.

От бесилото думите политат като завет (35 г. от героичната смърт на Георги Григоров - Гарибалди). в. "Пиринско дело", бр. 150, 28 юни 1977 г.

Звучат винаги с ритъма на времето (Велика е силата на съветските песни). в. "Пиринско дело", бр. 152, 30 юни 1977 г.

Познах щастието - това беше борбата (35 г. от разстрела на Стефан Досев). в. "Пиринско дело", бр. 155, 3 юли 1977 г.

С укрепнали сили и вяра в победата (Васил Коларов в Горна Джумая). в. "Пиринско дело", бр. 166, 16 юли 1977 г.

В навечерието на великата победа (Пламенният позив на разложките партизани). в. "Пиринско дело", бр. 212, 8 септ. 1977 г.

С огромна жажда и патриотичен дух (Образователното дело в нашия край през Възраждането). в. "Пиринско дело", бр. 216, 15 септ. 1977 г.

Безсмъртният химн на трудовата класа (90 г. от публикуването на "Интернационалът" и 45 г. от смъртта на композитора на музиката към него). в. "Пиринско дело", бр. 226, 27 септ. 1977 г.

Тези гневни, тези възторжени песни ... (По случай фестивала на политическата песен в Благоевград). в. "Пиринско дело", бр. 237, 9 окт. 1977 г.

Истински войник на трудовата класа (Г. Димитров като парламентарист през 1918 г. между работници и войници в Ксанти и Драма). в. "Пиринско дело", бр. 13, 18 ян. 1978 г.

Знаеше само един бог - комунизма (70 години от рождението на Коста Веселинов). в. "Пиринско дело", бр. 37, 21 февр. 1978 г.

И остана завинаги сред безсмъртните (85 г. от рождението на Илия Поппетров). в. "Пиринско дело", бр. 67, 4 апр. 1978 г.

Неизчерпаемо богатство (25 г. Окръжен исторически архив). в. "Пиринско дело", бр. 74, 13 апр. 1978 г.

"Манифестът" в нашия окръг. в. "Пиринско дело", бр. 90, 5 май 1978 г.

Да умреш в името на великото дело (35 г. от гибелта на Анеци Узунов). в. “Пиринско дело”, бр. 93, 10 май 1978 г.

Да изпълниш дълга на бойния си пост (35 г. от смъртта на Илия Попангелов). в. “Пиринско дело”, бр. 107, 30 май 1978 г.

За достойнството и националността ... (70 г. читалище в гр. Белица). в. “Пиринско дело”, бр. 166, 19 авг. 1978 г.

Съхранили пламъка на народната борба (Какво разказват документите за въстанието). в. “Пиринско дело”, бр. 179, 7 септ. 1978 г.

Като мощно ехо, като свят завет (Спомените на Иван Чучулайн за дните на въстанието в Банско). в. “Пиринско дело”, бр. 194, 28 септ. 1978 г.

Редове от чуждата преса (за Кресненско-Разложкото въстание 1878 г.). в. “Пиринско дело”, бр. 196, 30 септ. 1978 г.

Името му ще свети като ярка звезда (80 г. от рождението на Симеон Кавракиров). в. “Пиринско дело”, бр. 229, 17 ноем. 1978 г.

Спочит и любов към великия вожд (Популярността на Ленин в Пиринския край). в. “Пиринско дело”, бр. 15, 23 ян. 1979 г.

За достигане на нашето единство. Учредително събрание в Търново. в. “Пиринско дело”, бр. 46, 7 март 1979 г.

С “Интернационала” и “Дружна песен” (Празнуването на 1 май в окръга през миналото). в. “Пиринско дело”, бр. 86, 1 май 1979 г.

Носители на славни борчески традиции. Стогодишният юбилей на българската поща. в. “Пиринско дело”, бр. 93, 11 май 1979 г.

Хроника на изборите. в. “Пиринско дело”, бр. 59, 24 май 1979 г.

Подвигът на двете ятачета от Белица (35 г. от героичната смърт на Васил и Сава Кокарешкови). в. “Пиринско дело”, бр. 133, 6 юли 1979 г.

Увеличава се архивното богатство. в. “Пиринско дело”, бр. 141, 18 юли 1979 г.

Те бяха в първите редици на борбата. Пред 35-годишнината на деветосептемврийската победа. в. “Пиринско дело”, притурка “Младост”, бр. 14, 11 авг. 1979 г.

Образец на вяръност и самоотверженост (35 г. от боя при Звезгор). в. “Пиринско дело”, бр. 185, 18 септ. 1979 г.

Нови свидетелства за Ванюша Валчук. Още нещо за подвига на съветския боец. в. “Пиринско дело”, бр. 224, 13 ноем. 1979 г.

Приносът на Благоевградския архив за разкриване историята на БКП в окръга. сп. “Архивен преглед”, 1979 г., кн. 1, с. 50-55

Народът го дарява с уважение и обич (65 години от смъртта на Яне Сандански). в. “Пиринско дело”, бр. 80, 23 апр. 1980 г.

Горди с името на първооснователя (30 години от преименоването на Горна Джумая в Благоевград). в. “Пиринско дело”, бр. 89, 7 май 1980 г.

Писмо от Екзарх Йосиф до Яким Груев за съдействие за намиране директор на гимназията в Солун през 1881 г. Юбилеен вестник “Светилник” по случай 100-годишнината от ПГ “Кирил и Методий” (бивша Солунска), 21 май 1980 г.

Протокол N 2 от 11 окт. 1925 г. на гимназията в Горна Джумая (Благоевград) за преименоването ѝ в “Кирил и Методий” (бивша Солунска). Юбилеен вестник “Светилник” по случай 100-годишнината на ПГ “Кирил и Методий” (бивша Солунска), 21 май 1980 г.

Протокол от 4 апр. 1935 г. за изключване на ученици от Горноджумайската гимназия за участие в комунистическа конспиративна дейност. Юбилеен вестник “Светилник” по случай 100-годишнината на ПГ “Кирил и Методий” (бивша Солунска), 21 май 1980 г.

Протокол N 19 на Горноджумайската гимназия за наказване на ученици за проявена комунистическа дейност. в. “Пиринско дело”, бр. 101, 23 май 1980 г.

Възторжено посрещане на героите (Паметен ден от живота на Благоевград). в. “Пиринско дело”, бр. 119, 18 юни 1980 г.

Посвети на делото ума и сърцето си. (55 г. от смъртта на Георги Стефанов - Правото). в. “Пиринско дело”, бр. 158, 12 авг. 1980 г.

Жертва на фашизма. (Из съдебна преписка от 1934-1935 г.). в. “Пиринско дело”, бр. 219, 6 ноем. 1980 г.

Дарители за възхода на просветното дело. в. "Пиринско дело", бр. 247, 16 дек. 1980 г.

Ценни сведения за историята на родния край. в. "Пиринско дело", бр. 4, 7 ян. 1981 г.

За някои документи в нашите архиви. в. "Пиринско дело", бр. 128, 27 юни 1981 г.

Ден - епоха в борбата. в. "Пиринско дело", бр. 181, 9 септ. 1981 г.

30 години централизирано архивно дело в България. (Юбилеен рекламен вестник с копия на документи и снимки из историята на Благоевградски окръг). Благоевград, окт. 1981 г.

За България. в. "Пиринско дело", бр. 214, 27 окт. 1981 г.

Страници от архивите (По повод 100-годишнината от рождението на Георги Димитров). в. "Миньорска дума", с. Брежани, бр. 7, 25 юни 1982 г.

Непоколебим и решителен, смел партизански командир (Документите в Дирекция "Окръжен държавен архив" - Благоевград разказват за смелия партизанин). в. "Пиринско дело", бр. 136, 10 юли 1982 г.

Символ и знаме на победата (Документи за вожд на българския народ в Дирекция "Окръжен държавен архив" - Благоевград). в. "Пиринско дело", бр. 229, 19 ноем. 1982 г.

30 г. ОДА - Благоевград. сп. "Архивен преглед", 1982 г., кн. 4, с. 76-77

Живата народна памет от вековете (Един личен архивен фонд, запазил бурните дни на 1903 г.). в. "Пиринско дело", бр. 165, 15 юли 1983 г.

Вимето на свободата (Присъдата на младши подофицер Илия Поппетров, участник в Септемврийското въстание в Разлог). в. "Пиринско дело", бр. 223, 23 септ. 1983 г.

Хроника на въстанието. в. "Пиринско дело", бр. 223, 23 септ. 1983 г.

Една светла дия в живота на хората (100 години от рождението на Васил Шарков - училищен инспектор, краевед). в. "Пиринско дело", бр. 255, 30 окт. 1983 г.

Всеки със свое място в борбата (Из позива на комунистите от Горна Джумая във връзка с парламентарните избори през 1921 г.). в. "Пиринско дело", бр. 284, 4 дек. 1983 г.

Красноречието на документите (Документи за Никола Паранунов). в. "Пиринско дело", бр. 288, 9 дек. 1983 г.

Под знамето на комунизма (Документи в Дирекция "Окръжен държавен архив" - Благоевград за партийната организация в Горна Джумая). в. "Пиринско дело", бр. 294, 16 дек. 1983 г.

Писмата на Иван Козарев. в. "Пиринско дело", бр. 79, 1 апр. 1984 г.

Започваме люта и жестока борба (70 г. от рождението на Никола Калъпчиев, член на Областния комитет на БКП и завеждащ военния отдел на комитета). Съвместно с Т. Тасков. в. "Пиринско дело", бр. 106, 4 май 1984 г.

За комунистическа и антифашистка дейност. Публикация на документи. в. "Пиринско дело", бр. 153, 29 юни 1984 г.

Дело на цялата общественост в окръга. в. "Пиринско дело", бр. 219, 14 септ. 1984 г.

В последните дни на кървавата есен (90 г. от рождението на Димитър Ацев). в. "Пиринско дело", бр. 255, 26 окт. 1984 г.

Архивен фонд "Мирчо Китанов Юруков". сп. "Известия на държавните архиви", 1984 г., бр. 48, с. 331-339

Всичко за фронта, всичко за победата. в. "Гоцеделчевска трибуна", бр. 5, 7 март 1985 г.

Всеотдаен вожд на трудовата класа. в. "Пиринско дело", бр. 224, 22 септ. 1985 г.

Говорят архивите ... (статия за документите в ОДА за Дъбнишките събития през 1925 г. в окръга). в. "Гоцеделчевска трибуна", бр. 19, 10 окт. 1985 г.

Жените от Благоевградски окръг в помощното движение по време на Отечествена война 1944 - 1945 г. В сборник материали от зоналната научна конференция на тема "Всичко за фронта, всичко за победата", Перник, 1985 г., с. 29-36

Израз на дълбоко доверие и любов. (Документи за Дядото, съхранявани в Дирекция ОДА - Благоевград). в. "Пиринско дело", бр. 134, 8 юни 1986 г.

Безрезервна вяра в победата. (Как населението на Горна Джумая посреща вестта за нападението на хитлеристка Германия над СССР). в. "Пиринско дело", бр. 146, 22 юни 1986 г.

Окръжен държавен архив - Благоевград. сб. "Архивите в България", С., ГУА при МС, 1986 г., с. 129-139

Саможертва в името на справедливостта (75 г. от рождението на Асен Итов, политкомисар на четата на Арсо Пандурски). в. "Пиринско дело", бр. 24, 30 ян. 1987 г.

Бесилка - начало на едно безсмъртие (100 г. от рождението на Симеон Атанасов Гърнев). в. "Пиринско дело", бр. 68, 22 март 1987 г.

Безсмъртие (Боят при местността "Равен" на 16 май 1944 г.). в. "Пиринско дело", бр. 110, 12 май 1987 г.

Документи в Окръжния държавен архив (75 г. от рождението на Арсо Пандурски - командир на Горноджумайския партизански отряд). в. "Пиринско дело", бр. 163, 11 юли 1987 г.

Червената комуна в Горно Спанчево. в. "Пиринско дело", бр. 174, 24 юли 1987 г.

Ехото от залпа на "Аврора" (Спомени и документи, съхранявани в Дирекция "Окръжен държавен архив", за отражението на ВОСР в нашия край). в. "Пиринско дело", бр. 219, 16 септ. 1987 г.

Отзивчивост към страдащите народи (Културната общественост на Европа в помощ на воюващите за освобождението си народи по време на Балканската война). в. "Пиринско дело", бр. 296, 15 дек. 1987 г.

Живот и борба, слели се в едно (По случай 105 г. от рождението на Коста Сандев, изявен деец на Благоевградската партийна организация). в. "Пиринско дело", бр. 51, 15 март 1988 г.

Истина, която надживява времето. (60 г. от смъртта на Михаил Балабанов, изтъкнат деец на БЗНС). в. "Пиринско дело", бр. 75, 16 апр. 1988 г.

Ярко олицетворение на героичния подвиг. (Документи, съхранени в ДА - Благоевград, свидетелства за непоколебим дух и вяра в победата. По повод 75 г. от основаването на Благоевградската партийна организация). в. "Пиринско дело", бр. 229, 7 дек. 1988 г.

Рапорт на административен чиновник при Горноджумайското околийско полицейско управление до груповия полицейски началник за партизаните от града., 23 септ. 1941 г. Публикация на документ. в. "Пиринско дело", бр. 241-242, 23 дек. 1988 г.

Телеграма от заместник областния управител - гр. Петрич до околийския началник в гр. Свети Врач за избирането на Димитър Благоев за народен представител от Горноджумайска избирателна секция, 5 май 1923 г. Публикация на документ. в. "Пиринско дело", бр. 241-242, 23 дек. 1988 г.

Писмо от Околийското управление в Горна Джумая до областния директор и началника на гарнизона в града за проведена партизанска акция, 5 септ. 1944 г. в. "Пиринско дело", бр. 241-242, 23 дек. 1988 г.

Подвиг в името на революцията (75 г. от рождението на Стефан Досев). в. "Пиринско дело", бр. 21, 30 май 1989 г.

Непокорен дух (Документи за Никола Парапунов, съхранявани в Държавен архив - Благоевград). в. "Разложка комуна", бр. 28, 14 юли 1989 г.

Ремсисът с мандолината (75 години от рождението на Георги Тончев). в. "Разложка комуна", бр. 30 (127), 28 юли 1989 г.

Документи за Никола Й. Вапцаров, съхранявани в Държавния архив - Благоевград. В сб. "Никола Вапцаров", издание на библиотека "Вл. Поптомов" - Благоевград по случай 80-годишнината от рождението на Н. Вапцаров. Благоевград, 1989 г., с. 111-119

Драмска митрополия. сп. "Архивен преглед", 1991 г., кн. 2, с. 68

Съхраненото минало е паметта на нацията (В Държавен архив и Историческия музей - Благоевград се пазят основни документи на организацията). Съвместно с н.с. Георги Стоянов. Юбилеен вестник "100 г. ВМРО". Издание на ДА - Благоевград, 23 окт. 1993 г.

Мирчо Юруков - журналистът и главният редактор. в. "Пиринско дело", бр. 23, 28-29 ян. 1995 г.

Архивен фонд на Борис Христов Калайджиев. сп. "Архивен преглед", 1999 г., кн. 1-2, с. 72 - 73

С Македония в сърцата и с готовност за освобождението ѝ (Поглед върху архивния фонд на възрожденския учител Спас Прокопов в Държавен архив - Благоевград). В сборник с материали "В памет на Константин Пандев", Изд. на Института по история - БАН, С., 2000 г., с. 96-106

Юбилейна кръгла маса “Българският светилник” (120 години Национална хуманитарна гимназия “Св. Св. Кирил и Методий”). сп. “Македонски преглед”, 2000 г., кн. 2, с. 151-156

Голешово преди 60 години. Юбилеен вестник “Голешово”, издание на Земляческо сдружение “Голешовски корен”, 8 септ. 2000 г.

Белоемигрантите в Пиринския край - посредници между руската и българската култура. В сб. “Бялата емиграция в България” (Материали от научна конференция, София, 23 и 24 септ. 1999 г.), ИК “Гутенберг”, София, 2001 г., с. 290-297

Териториална дирекция “Държавен архив” - Благоевград. В “Държавните архиви” (Юбилейно издание на ГУА при МС), София, 2001 г., с. 84-85

Отчетно-изборно събрание на Научно-информационния център при МНИ в Благоевград. сп. “Македонски преглед”, 2001 г., кн. 2, с. 169-171

ДИМИТРОВ, СТРАХИЛ

Ансамбъл “Пирин” на 40 години. “Пирин” - това е радостта, красотата и финеса на България. в. “Пиринско дело”, бр. 88 (8830), 25 апр. 1994 г.

ДИМИТРОВА, КАТЯ

Новоприети архивни фондове и документи. сп. “Известия на държавните архиви”, 1980 г., бр. 40, с. 203-204

Родолюбив бунтовен род (Ценен архивен фонд на рода Сарафови от с. Гайтаниново). в. “Пиринско дело”, бр. 187, 18 авг. 1987 г.

Потомците пазят своя родов корен (За земляческата среща на родените в Каракьой през 1988 г. в гр. Гоце Делчев). в. “Пиринско дело”, бр. 223, 29 ноем. 1988 г.

Живот, отдаден на борбата (70 години Гоцеделчевска партийна организация). в. “Гоцеделчевска трибуна”, бр. 21, 26 май 1989 г.

ДРАГОВ, СТОЯН

Архивите - ценен източник. в. “Пиринско дело”, бр. 125, 21 окт. 1963 г.

Полицията предупреждава (По случай Седмицата на съветския филм). в. “Пиринско дело”, бр. 135, 14 ноем. 1963 г.

Документите говорят (По случай 100-годишнината от създаването на читалището в гр. Горна Джумая). в. “Пиринско дело”, бр. 145, 13 дек. 1964 г.

Организация и методика на експертизата на документалните материали. сп. “Архивен преглед”, 1965 г., кн. 2, с. 17-29

ИЛИЕВ, ГЕОРГИ

Новоприети архивни фондове и документи. сп. “Известия на държавните архиви”, 1958 г., бр. 2, с. 167

ИЛИЕВ, НИКОЛА ЦВЕТАНОВ

Трябва да опазваме архивното богатство (Закон, който трябва да се проучи от всички ръководители на учреждения, организации и предприятия). в. “Пиринско дело”, бр. 168, 16 авг. 1974 г.

Минало, което днес изглежда невъзможно (90 г. от основаването на училището в с. Левуново). в. “Пиринско дело”, бр. 260, 26 дек. 1974 г.

Опазването на документалното богатство в окръга е общо дело (Какви са задълженията на ОДА). в. “Пиринско дело”, бр. 106, 5 юни 1975 г.

Примерът на един достоен жизнен път (65 г. от рождението на Асен Итов Веселинов). в. “Пиринско дело”, бр. 22, 27 ян. 1977 г.

Новоприети архивни фондове и документи. сп. “Известия на държавните архиви”, 1978 г., бр. 35, с. 276-277

Експертиза на документите в учрежденията. сп. “Архивен преглед”, 1979 г., кн. 1, с. 38-41

Петдесет години Лозаро-винарска производителна кооперация “Мелнишка лоза” в с. Хърсово. в. “Пиринско дело”, бр. 198, 7 окт. 1982 г.

Организация на документите в отрасъл "Народна просвета". В "Научни конференции по архивознание", т. V., С., 1983 г., с. 174-180

Войводата Кочо Лютата. в. "Санданска трибуна", бр. 13, 27 юли 1984 г.

КИТАНОВ, ВАЛЕНТИН

Не искам да съм прост хайдутин (Особености на революционния процес в Македония през 60-те и 70-те години на XIX век). в. "Пиринско дело", 1 юли 1986 г.

КРЪСТЕВ, АСПАРУХ

Номенклатурите на делата със сроковете за съхранението на архивните документи в промишлените предприятия. сп. "Архивен преглед", 1972 г., кн. 4, с. 36-41

НАЧЕВ, ИВАН

Архивното богатство и неговото значение. Съвместно с Б. Попов. в. "Пиринско дело", бр. 12, 11 февр. 1954 г.

Нашият опит по използването на документалните материали. сп. "Архивен преглед", 1955 г., кн. 3, с. 8-10

Нови документи в Окръжен държавен архив. в. "Пиринско дело", бр. 32, 19 апр. 1956 г.

Майската стачка на тютюноработниците в Неврокоп през 1923 г. в. "Пиринско дело", бр. 35, 29 апр. 1956 г.

По-широко да използваме богатството на държавните архиви. в. "Народна младеж", бр. 198, 18 авг. 1956 г.

Окръжен държавен архив - съкровищница на исторически материали. в. "Пиринско дело", бр. 81, 6 окт. 1956 г.

Научно-техническата обработка на фонд "Тютюнева кооперация "Македонски тютюни". сп. "Архивен преглед", 1956 г., кн. 2, с. 10-14

Работническото и революционното движение в Пиринския край (1935 - 1944 г.). сп. "Известия на държавните архиви", 1957 г., кн. 1, с. 117-121

Информация за документи от фонда на Петричката опитна противомаларична станция, отложени се за периода от 1928 до 1948 г., отнасящи се до здравното дело в нашата страна. сп. "Архивен преглед", 1957 г., кн. 2, с. 9-12

Архивен фонд на Тютюневата кооперация "Македонски тютюни" в гр. Неврокоп (Гоце Делчев) (1921 - 1944 г.). сп. "Известия на държавните архиви", 1958 г., кн. 2, с. 121-129

ПЕТРОВА, ЕМИЛИЯ

Германското военно гробище в с. Марино поле, Петричко (1941-1944 г.). сп. "Архивен преглед", 1996 г., кн. 1-2, с. 60-66

Машиночитаеми архиви в българските банки. сп. "Архивен преглед", 1997 г., кн. 1-2, с. 67-75

ПЕТРОВА, ЛЮБИМА

Под бригадирския влаг - ентузиастични (Документи за първите бригадири в окръга в Дирекция Окръжен държавен архив). в. "Пиринско дело", бр. 197, 21 авг. 1986 г.

Съхранената памет - извор на знания (Летописните книги на училищата в Благоевградски окръг). в. "Пиринско дело", бр. 256, 29 окт. 1986 г.

Ценни документи за с. Скребатно (Твърдение на официалната турска статистика. Сведения за живота на българите в условията на османското иго в края на XIX и началото на XX век). в. "Пиринско дело", бр. 236, 6 окт. 1987 г.

Дейност, лишена от подкрепа (Здравеопазването в Пиринския край до 9 септ. 1944 г.). в. "Пиринско дело", бр. 71, 12 апр. 1988 г.

Верен боец на революцията (90 г. от рождението на Симеон Кавракиров). в. "Пиринско дело", бр. 214, 16 ноем. 1988 г.

Беше голям масовик ... (75 г. от рождението на Стефан Миленков). в. "Пиринско дело", бр. 29, 25 юли 1989 г.

Разводите не са от вчера (Времена и хора). в. "Запад", бр. 22, 28 юни 1993 г.

Горна Джумая е електрифицирана през 1928 г. (Времена и хора). в. “Запад”, бр. 26, 2 юли 1993 г.

Наводнението в Благоевград през 1954 г. (Времена и хора). в. “Запад”, бр. 30, 7 юли 1993 г.

Апокалипсис в минивариант (40 г. от наводнението в Благоевград на 2 юли 1954 г.). в. “Пиринско дело”, бр. 140, 29 юни 1994 г.

Документи за изработването в Света гора на икони за църквата “Св. Георги” в с. Белица, Разложко. сп. “Архивен преглед”, 1996 г., кн. 3-4, с. 94-101

Националната хуманитарна гимназия “Св. Св. Кирил и Методий” - Благоевград - наследник и продължител на Солунската българска гимназия. сп. “Архивен преглед”, 1997 г., кн. 1-2, с. 57-67

“Българският светилник” - 120 години от основаването на националната хуманитарна гимназия в Благоевград. в. “Македония”, бр. 21, 24 май 2000 г.

ПОПОВ, БОРИС

Архивното богатство и неговото значение. Съвместно с Ив. Начев. в. “Пиринско дело”, бр. 12, 11 февр. 1954 г.

РАЙДОВСКА, СТЕФКА

Историческите корени на народното единство (По случай 25 г. от създаването на ОФ). в. “Пиринско дело”, бр. 78-79, 6, 9 юли 1967 г.

За правилното отношение към документалните материали. Съвместно с Б. Тренчев. в. “Пиринско дело”, бр. 150, 26 дек. 1967 г.

Из опита по комплектуването на документалните материали в Благоевград. Съвместно с Б. Тренчев. сп. “Архивен преглед”, 1967 г., кн. 1, с. 31-33

Приносът на БЗНС (По случай 68 г. от създаването му 1900 г.). Съвместно с Б. Тренчев. в. “Пиринско дело”, бр. 4, 11 ян. 1968 г.

Архивните документи разказват (По случай 20 г. от създаването на ТКЗС - с. Кърналово). в. “Пиринско дело”, бр. 114, 1 окт. 1968 г.

След боя в с. Лисия. в. “Пиринско дело”, бр. 15, 6 февр. 1969 г.

Съхранено богатство (преглед на фонда на Мирчо Юруков). в. “Пиринско дело”, бр. 49, 26 апр. 1969 г.

Владо (Владимир Поптомов) в спомените на съвременниците му. в. “Пиринско дело”, бр. 11, 27 ян. 1970 г.

Обработка на документалните материали на личните фондове. сп. “Архивен преглед”, 1970 г., кн. 2, с. 30-33

СТАНЕВ, ПЕТЪР

Календар на Освобождението. в. “Пиринско дело”, бр. 197, 6 окт. 1982, бр. 198, 7 окт. 1982, бр. 199, 8 окт. 1982, бр. 201, 12 окт. 1982, бр. 202, 13 окт. 1982, бр. 203, 14 окт. 1982, бр. 204, 15 окт. 1982, бр. 206, 19 окт. 1982

Документи в Окръжния държавен архив в Благоевград за Балканската война и освобождението на окръга от османско иго. сп. “Известия на държавните архиви”, 1984 г., бр. 47, с. 245-249

Публично представяне на документалната поредица “Архивите говорят” в Благоевград. сп. “Архивен преглед”, 1998 г., кн. 3-4, с. 125-126

СТОЯНОВ, ИВАН

Извършеното от Владо Черноземски в Марсилия не е убийство. в. “Пиринска Македония днес”, бр. 95, 9 окт. 2000 г.

На 18 окт. 1912 г. български части влизат в Якоруда. в. “Пиринска Македония днес”, бр. 103, 19 окт. 2000 г.

За ВМРО демокрация значи ред. в. “Пиринска Македония днес”, бр. 106, 23 окт. 2000 г.

ТОЧЕВ, СТРАХИЛ

Двадесет години ОДА - Благоевград. сп. "Архивен преглед", 1971 г., кн. 4, с. 18-23
Неизчерпаем извор на знания и патриотизъм. в. "Пиринско дело", бр. 143, 23 юни 1972 г.

Документални редове за някои селища по поречието на Места и Западните Родопи. в. "Пиринско дело", бр. 173, 28 юли 1972 г.

Новоприети архивни фондове и документи. сп. "Известия на държавните архиви", 1972 г., бр. 23, с. 306

Да запазим живите искри на миналото (25 г. социалистическо архивно дело в България). в. "Пиринско дело", бр. 248, 21 окт. 1976 г.

Архивните документи на ОДА - Благоевград за нуждите на краезнанието. сп. "Архивен преглед", 1978 г., кн. 1, с. 27-30

Равносметка на изминатия път. в. "Пиринско дело", бр. 214, 27 окт. 1981 г.

Движение с благородни цели (Материали от срещата на първенците от Югозападния регион на страната). В сборник с материали по движението "Народната памет разказва", 1985 г., с.47-51

Безценен извор на историята (35 г. Окръжен държавен архив - Благоевград). в. "Пиринско дело", бр. 152, юни 1987 г.

Великото бесило и нашата клетва (150 г. от рождението на Васил Левски). в. "Пиринско дело", бр. 167, 16 юли 1987 г.

Как по-лесно да открием земята си? в. "Югозападни вести", бр. 1, 16-23 март 1992 г.

Къде да потърсим документи за отчуждените ни имоти? в. "Югозападни вести", бр. 3, 31 март - 6 апр. 1992 г.

Собствеността на бежанците от Егейска Македония. Къде да намерим документи за нея? в. "Югозападни вести", бр. 6, 21-27 апр. 1992 г.

ТРЕНЧЕВ, БОРИС

Комплектуването в Благоевградския държавен архив. Съвместно със С. Райдовска. сп. "Архивен преглед", 1967 г., бр. 1, с. 31-33

За правилното отношение към документалните материали. Съвместно със С. Райдовска. в. "Пиринско дело", бр. 150, 26 дек. 1967 г.

ТЮЛЕКОВ, ДИМИТЪР

Негасимият факел (Македонският научен институт с богата история). в. "Пиринско дело", бр. 102, 28 авг. 1990 г.

Безпристрастни ли бяха дипломатите (За присъдата на солунските атентатори през 1903 г.). в. "Пиринско дело", бр. 72 от 9 май 1991 г.

В защита на борците за свобода в Македония ("Църковен вестник" за Илинденско-Преображенското въстание). в. "Пиринско дело", бр. 4, 9 ян. 1992 г.

Естрада, дълга 26 м, с ликовете на Сталин, Тито и Димитров (Външният облик на културата политическа действителност в България след 9 септ. 1944 г.). в. "Пиринско дело", бр. 97, 22 май 1992 г.

С благословията на Клио в Приморско (За дейността на XII национална школа на младите историци, Младежки център - Приморско, 8-14 юни 1992 г.). в. "Пиринско дело", бр. 115, 17 юни 1992 г.

Остатъци от миналото. Дамга, наречена "великобългарски шовинизъм". в. "Пиринско дело", бр. 130, 8 юли 1992 г.

3000 ноци в затвора (Отзив за спомените на Христо Бръзицов). в. "Пиринско дело", бр. 185, 23 септ. 1992 г.

Кой е авторът на султанския ферман от 1870 г? в. "Пиринско дело", бр. 189, 29 септ. 1992 г.

Ще видите кой е българският лъв (Стенографски дневници на XV Обикновено народно събрание - извор на подготовката на Балканската война). в. "Пиринско дело", бр. 189, 29 септ. 1992 г.

Дневникът на "българския Распутин" (Отзив за дневника на Л. Лулчев, съхраняван в ЦДИА - София). в. "Пиринско дело", бр. 189, 29 септ. 1992 г.

Истината за етноса на Македония (Отзив за "Етнография на Македония", С., 1991 г., т. I). в. "Пиринско дело", бр. 204, 20 окт. 1992 г.

Документи за имотното състояние на собственици от Пиринска Македония. в. "Югозападни вести", бр. 52, 10-17 ноем. 1992 г.

Горноджумайското въстание - историкографски преглед. сп. "Македонски преглед", 1992 г., кн. 4, с. 144-159

Симеон Радев за Българската голгота. в. "Пиринско дело", бр. 8, 14 ян. 1993 г.

"Последният цар на планините". Книга за Тодор Александров. в. "Пиринско дело", бр. 27, 10 февр. 1993 г.

Опити за възраждане на македонизма в България, 1989 - м. ноември 1992 г. сп. "Македонски преглед", 1993 г., кн. 2, с. 6-22

Аутодафе в огненочервено. Съюзната контролна комисия, правителството на Отечествения фронт и унищожаване на литература с научно-патриотично съдържание в Пиринска Македония - 1944 - 1945 г. в. "Югозападни вести", бр. 8-9, 1993 г., с. 12-13

УШАТОВ, КИРИЛ

Десет години Окръжен държавен архив. в. "Пиринско дело", бр. 4, 14 ян. 1962 г.

Новоприети архивни фондове и документи. сп. "Известия на държавните архиви", 1962 г., кн. 6, с. 314; 1963 г., кн. 7, с. 348

Пощенската стачка в гр. Мехомия (Разлог) от 1919 г. в. "Пиринско дело", бр. 30, 12 март 1963 г.

Козарев (По случай 19 г. от убийството му). в. "Пиринско дело", бр. 38, 30 март 1963 г.

Героична летопис - тютюноработническата стачка в Неврокоп (Гоце Делчев). в. "Пиринско дело", бр. 57, 14 май 1963 г.

Любима и всенародна организация (21 г. от създаването на Отечествения фронт). в. "Пиринско дело", бр. 84, 16 юли 1963 г.

Дневник на четника Петре Ангелов. в. "Пиринско дело", бр. 91, 1 авг. 1963 г.

Неуморен партийен трибун (Димитър Ацев). в. "Пиринско дело", бр. 120, 10 окт. 1963 г.
Из полицейските архиви (По случай 20 г. от убийството на Н. Парапунов). в. "Пиринско дело", бр. 145, 7 дек. 1963 г.

Черни страници. в. "Пиринско дело", бр. 97 и 98, 18, 20 авг. 1964 г.

Любим младежки ръководител (По случай 22 г. от убийството на Станой Крекмански). в. "Пиринско дело", бр. 153, 31 дек. 1964 г. (притурка към в. "Пиринско дело" - "Наша младост", бр. 10)

Извор на исторически материали. в. "Пиринско дело", бр. 35, 27 март 1965 г.

Поборник за свобода от разбунена Белица (... участник в опълчението на Шипка). в. "Пиринско дело", бр. 75, 3 юли 1965 г.

Съобщение за книгата за забранените периметри. в. "Пиринско дело", бр. 147, 23 дек. 1965 г.

Документите говорят (По случай освобождението на България от турско робство). в. "Пиринско дело", бр. 26, 3 март 1966 г.

Борба на живот и смърт (По случай 25 г. от създаването на Разложката партизанска чета). в. "Пиринско дело", бр. 86, 26 юли 1966 г.

Съкровищница за поколенията (По случай Седмицата на държавните архиви). в. "Пиринско дело", бр. 118, 11 окт. 1966 г.

Помощ от сърце (По случай 50 години от Великата октомврийска социалистическа революция). Съвместно със Сл. Тасев. в. "Пиринско дело", бр. 41, 6 апр. 1967 г. и бр. 42, 8 апр. 1967 г.

Със свой принос (По случай 50 години от ВОСР). Съвместно със Сл. Тасев. в. "Пиринско дело", бр. 58, 18 май 1967 г.

Учители, участници в Септемврийското въстание. в. "Пиринско дело", бр. 112, 26 септ. 1968 г.

В строеж са новите помещения на ОДА - Благоевград. сп. "Архивен преглед", 1968 г., кн. 3, с. 54-57

Неизменна дружба (Нови документи за Соболевата акция 1940 г.). в. "Пиринско

дело”, бр. 6, 16 ян. 1969 г.

Зов за смели действия (Директивно писмо на Партията за активизиране на саботажните действия срещу Германия и фашисткото правителство у нас). в. “Пиринско дело”, бр. 17, 9 февр. 1969 г.

Из полицейските архиви (за антифашистката борба на населението, населяващо родопската част на нашия окръг). сп. “Родопи”, 1969 г., кн. 7, с. 6

Какво разказват документалните извори (Поглед в ОДА - Благоевград). в. “Пиринско дело”, бр. 75, 27 юни 1970 г.

ФИЛИПОВ, ЛЮБЕН

Техника, която решава всичко. (Архивите в България в условията на научно-техническата революция). в. “Пиринско дело”, бр. 269, 14 ноем. 1986 г.

ЧОБАНОВА, КАТЯ

Документи за борбата против фашизма в Окръжен държавен архив. в. “Пиринско дело”, бр. 53, 4 юли 1959 г.

Новоприети архивни фондове и документи. сп. “Известия на държавните архиви”, 1959 г., кн. 3, с. 264

По някои въпроси от използването на документалните материали в ОДА - Благоевград. сп. “Архивен преглед”, 1960 г., кн. 3, с. 12-15

ЧОРБАДЖИЙСКА, ЕЛЕНА

Новоприети архивни фондове и документи. сп. “Известия на държавните архиви”, 1978 г., бр. 35, с. 278-279

ЮРУКОВА, ГОРИЦА

Поглед към миналото - незабравими съветници - комунари. в. “Пиринско дело”, бр. 22, 22 февр. 1966 г.

В люта схватка с фашизма (По случай 8 март - международен ден на жената). в. “Пиринско дело”, бр. 28, 8 март 1966 г.

Документите разобличават. в. “Пиринско дело”, бр. 122, 19 окт. 1966 г.

ЯНАКИЕВ, ХРИСТО

В името на единния фронт. в. “Пиринско дело”, бр. 73, 26 юни 1971 г.
Съпротивителната борба, отразена в полицейските документи. в. “Пиринско дело”, бр. 75, 10 юли 1971 г.

Светли страници от летописа на ония дни. в. “Пиринско дело”, бр. 147, 20 ноем. 1971 г.

С пламъка на любовта и признателността. в. “Пиринско дело”, бр. 292, 17 дек. 1972 г.

Съобщение за проведен семинар със секретарите и деловодителите при общинските народни съвети в Благоевградски окръг. сп. “Известия на държавните архиви”, 1972 г., бр. 23, с. 339

Ценни документи, но използваме ли ги? в. “Пиринско дело”, бр. 10, 13 ян. 1973 г.
Хората искаха да разберат участието. в. “Пиринско дело”, бр. 258, 6 ноем. 1973 г.
Използването на архивните документи на ОДА - Благоевград. сп. “Архивен преглед”, 1973 г., кн. 2, с. 37-39

Новоприети архивни фондове и документи. сп. “Известия на държавните архиви”, 1973 г., бр. 25, с. 341; 1973 г. бр. 26, с. 280